



**MICHAEL NOVAKHOV
IS STANDING UP
TO ANTISEMITISM**

★★★
MICHAEL NOVAKHOV
STATE ASSEMBLYMAN NY-45

Above: Michael attending a special performance and game at the Brooklyn Cyclones in honor of Jewish Heritage Month 2026.

NEW YORK STATE ASSEMBLY
ALBANY, NY 12248

PRSRT STD.
US POSTAGE
PAID
ALBANY, NY
PERMIT NO. 75



**МИХАИЛ
НОВАХОВ
БЫСТУПАЕТ
ПРОТИВ
АНТИСЕМИТИЗМА**

★★★
MICHAEL NOVAKHOV
STATE ASSEMBLYMAN NY-45

Michael with Israeli President Isaac Herzog.

Every New Yorker deserves to feel safe regardless of their background, which is why Assemblyman Novakhov has taken the lead on working to make sure national-origin hatred and extremism have no home in New York state.

He is doing this by:

- ✓ Supporting legislation to make sure no funds from New York go to support terrorist groups in the Middle East.¹
- ✓ Working to make sure everyone, regardless of age, is held accountable for hate crimes.²
- ✓ Visiting Israel, our greatest ally, to renew the friendship between New York and Israel.
- ✓ Successfully working to make sure avid hater and antisemite Yulduz Usmanova is not given a platform in Brooklyn, Washington D.C., or Chicago.³
- ✓ Sponsoring legislation prohibiting those associated with terror groups from being employed by the state.⁴
- ✓ Doing everything possible to ensure we never forget the terrorist attacks of October 7.

1. A.5214
2. A.10124
3. <https://frumnews.com/assemblymember-michael-novakhov-leads-successful-effort-to-cancel-antisemitic-singers-brooklyn-concert>
4. A.5141

Каждый житель Нью-Йорка должен чувствовать себя в безопасности, независимо от своего происхождения. Именно поэтому Ассемблемен

Михаил Новахов активно борется с ненавистью по национальному признаку и экстремизмом в нашем штате.

Что он делает в этом направлении:

- ✓ Добивается, чтобы деньги налогоплательщиков Нью-Йорка не попадали террористическим организациям на Ближнем Востоке.¹
- ✓ Выступает за то, чтобы все, независимо от возраста, несли ответственность за преступления на почве антисемитизма.²
- ✓ Посетил Израиль - нашего важного союзника, чтобы укрепить дружбу между Нью-Йорком и Израилем.
- ✓ Добился отмены выступлений известной разжигательницы ненависти по национальному признаку и антисемитки Юлдуз Усмановой в Бруклине, Вашингтоне и Чикаго.³
- ✓ Запрещает трудоустройство в государственных структурах лиц, связанных с террористическими организациями.⁴
- ✓ Делает всё возможное, чтобы трагедия террористических атак 7 октября никогда не была забыта.



Contact:

For more information on this or any other state issues, please contact my District Office:

📍 1800 Sheepshead Bay Road, Brooklyn, NY 11235
📞 718-743-4078

Для получения дополнительной информации свяжитесь с районным офисом по адресу:

📍 1800 Sheepshead Bay Road, Brooklyn, NY 11235
📞 718-743-4078

★ ★ ★
MICHAEL NOVAKHOV
STATE ASSEMBLYMAN NY-45



Michael wrapping Tefillin with Rabbi Cohen of Chabad of Sheepshead Bay.